
Policie žádá veřejnost o pomoc
Tachovsko – Policisté z
Tachova pátrají po Janu
Bejšovcovi(na fotografii).
Důvodem Na hledaného
muže byl okresním
soudem vydán příkaz k
zatčení. Jan Bejšovek má
trvalé bydliště v Tacho-
vě, zdánlivé stáří je mezi
věkem dvacet šest a
dvacet sedm let. Hleda-
ný není podle databáze
nebezpečný, není oz-
brojený a netrpí žádnou
nakažlivou nemocí. Bej-
šovec má hubenou postavu, je vysoký 170 až 180
centimetrů, má rovné hnědé vlasy a šedé oči. Z do-
savadního šetření vyplývá, že by se měl zdržovat na
blíže nezjištěném místě v Plzni. (jis)
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Z DĚTÍ SE STÁVAJÍ MALÍ BRUSLAŘI

V CELKEM ŠESTI LEKCÍCH ZAKONČENÝCH KARNEVALEM na ledě se malé děti mateřských škol seznamují s ledovou
plochou, skluzem a osvojují si základy bruslení. Nad školičkou bruslení si záštitu převzal hokejový klub HC Tachov jehož
kvalifikovaní trenéři vedou školu bruslení formou hry. Redakční objektiv zastihl v úterý po osmé hodině malé bruslaře z ma-
teřinky z Lomu u Tachova a Pošumavské v Tachově (skupina s trenéry a učitelkami na snímku). V rámci sportovních aktivit a
seznamování se s prostředím a výukou základních dovedností děti mateřinek v minulosti navštěvovaly školičky plavání i ly-
žování. Foto:Deník/Antonín Hříbal

Tachovsko mělo na bratislavském
veletrhu cestovního ruchu premiéru
Po brněnském veletrhu se
zástupci našeho okresu vy-
pravili do slovenské Brati-
slavy. Ani zde se Tachovsko
rozhodně neztratilo.

JINDŘICH SÝKORA

Tachovsko – V posledních
týdnech se okres Tachov
prezentoval hned na dvou
velkých turistických veletr-
zích. Na Regiontour v Brně a
podobné akci v Bratislavě.
„Regiontour je již taková
naše tradice. Nedokážu říci,
kolikrát jsme tam již byli,
ale opravdu se jedná o ta-
kovou každoroční klasiku.
Na bratislavském veletrhu
jsme byli poprvé a doufám,
že ne naposledy,“ řekl De-
níku pracovník Městského
kulturního střediska Tachov
Pavel Voltr. Stejně jako v
Brně, tak i v Bratislavě bylo
Tachovsko zapojeno do
společného stánku Plzeň-
ského kraje. „Rozhodně to
nebereme jako nějaké mí-
nus. Je to výhodnější, co se
týče financí a navíc by byla
škoda, když by se stánek
plzeňského regionu točil

pouze kolem Plzně. Společ-
ně s Tachovskem bylo tak k
vidění také Klatovsko a Do-
mažlicko,“ dále řekl Pavel
Voltr. Hlavním tématem
bylo baroko.
„Je to vlastně taková celo-
roční koncepce, která se
odráží i v letošních akcích.

Například v Muzeu Českého
lesa se opět uskuteční Ba-
rokní slavnost, jízdárna ve
Světcích zase přivítá barok-
ní koncert.“
I přesto, že ITF Slovakia

Tour 2017 představovalo
především regiony Sloven-
ské republiky, jeho přínos

není zanedbatelný ani pro
náš okres. „Osobně bych ře-
kl, že Bratislava byla pří-
nosnější, i když je mnohem
dál. Poznali jsme mnoho
nových lidí, například zá-
stupce z Dolní Nitry, či pří-
mo z Bratislavy. Nejúžas-
nější část celého veletrhu
byla ale návštěvnost. Pře-
devším v sobotu. Během
čtyř dní trvání se v prosto-
rách vystřídalo přibližně
osmdesát tisíc lidí, což je
neuvěřitelné. Celkově bych
atmosféru této akce hod-
notil jako takovou uvolně-
nou, přátelskou. Nenarazili
jsme snad na nikoho, kdo
by byl protivný. Těžko říct,
jestli to bylo pouze štěstí,“
se smíchem popsal Voltr.
Dalším veletrhem turis-

mu, kam by se měli zástupci
Tachovska vydat, by měl být
ten pražský. „Ten by měl
také zároveň ukončit tako-
vou tu sérii veletrhů. Určitě
se nejednalo o zbytečné
cesty. Pokud bude mít měs-
to o takovouto prezentaci i
nadále zájem, je jasné, že
budeme jezdit i v dalších
letech.“

TACHOVSKO se krombrňenského veletrhu představilo také v
Bratislavě. Foto: Archiv Městského kulturního střediska Tachov

Děvčata soutěžila v přípravě kávy a čepování piva

Planá, Žatec – Žáci z mno-
ha škol z celé republiky se
sjeli na IX. ročník soutěže
Žatecký Cup. Organizátorem
byla Česká barmanská aso-
ciace a SOU Žatec a soutěž v
čepování piva připravil vi-
ceprezident CBA Mojmír
Prokeš. Soutěžilo se ve třech
disciplínách – v míchaných
nápojích, v přípravě kávy a
v čepování piva.
Střední školu živnostenskou
v Plané reprezentovaly
Klára Nováková z druhého
ročníku oboru Kuchařské
práce a Kristýna Országová z

prvního ročníku. Obě žáky-
ně se účastnily klání v če-
pování piva. Musely obstát v
testu z odborných znalostí o
výrobě, historii a složení
piva a samozřejmě ukázat
profesionální práci číšníka
za výčepním pultem. Klára
Nováková získala pěkné pá-
té místo a Kristýna Orszá-
gová sedmé místo. Oběma
žákyním blahopřejeme a
děkujeme za kvalitní repre-
zentaci školy.

Iva Holá

Napsali jste

STUDENTKY Střední živnos-
tenské školy v Plané Klára No-
váková a Kristýna Országová při
soutěži o nejlepší načepované
pivo. Foto: Iva Holá

Kulturní středisko se otevřelo
Tachov – Městské kulturní středisko v Tachově má
od středy novou adresu. Přestěhovalo se do objektu
bývalé městské galerie, který byl pro potřeby této
instituce rekonstruován. V přízemí, které je určeno
pro veřejnost, se nachází informační středisko s
veškerými službami charakteristickými pro turisty.
V infocentru bude i prodej vstupenek a další služby.
Více zítra. (jk)
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